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KOHTLA-JÄRVE SLAAVI PÕHIKOOLI HOOLEKOGU PROTOKOLL nr. 1-2/7 

Kohtla-Järve                                                                                                              21.01.2025.a 

Hoolekogu koosoleku algus: 17.30 

Hoolekogu koosoleku lõpp: 19.30 

 

Hoolekogu koosoleku juhataja: Anna Pivneva, hoolekogu esimees 

Hoolekogu koosoleku protokollis: Veroonika Shirokova, hoolekogu liige 

 

Hoolekogu koosoleku töös osales 9 liiget: Yuliya Salmina, Veroonika Shirokova, Anna Pivneva, 

Andrei Shnurov, Jekaterina Sizova 

Hoolekogu kutsutud: Svetlana Vladimirova, Julia Kropatševa, Aleksandr Apolinsky 

 

 

Kinnitatud päevakord: 

 

1. Õppe- ja kasvatustöö tulemuste analüüs 

2. Eestikeelsele õppele ülemineku koolisisene seireprotsess 

3. Kohtla-Järve linna koolivõrgu korrastamine alates 1. septembrist 2025: üleminekuplaani 

täpsustamine ja tagasiside andmine ning  koostöö algatamine uue kooli juhtkonna ja 

hoolekoguga 

4. Muud küsimused 

 

 

1. Õppe- ja kasvatustöö tulemuste analüüs 

 

Julia Kropatševa (õppejuht) andis ülevaade I trimestri õppeedukuse kohta. Õppeedukuse protsent ei 

ole sisuliselt muutunud võrreldes eelmiste aastatega, ehk 47 %. Mahajäämise protsent on 16%. Seda 

arvu mõjutab ka neid õpilased, kes üldse kooli ei käi. Selliseid on 2 inimest. 

 

Andrei Shnurov: Mida tähendab õppeedukus ja kvaliteet? 

Julia Kropatševa vastas: Kvaliteet – õppimine 4-le ja 5-le. Õppeedukus – 3-le. 

 

 2. Eestikeelsele õppele ülemineku koolisisene seireprotsess 

Julia Kropatševa (õppejuht) rääkis kuidas läks adaptatsioon eesti keelse õppimisele üleminekul 1. ja 

4. klassides. Koolijuhtkond küsitles iga kuu lastevanemaid, korraldas ka lastevanemate koosoleku, et 
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uurida milliseid probleemid ja mured nendel on seoses eesti keeles õppimisega. Üldine adaptatsioon 

on väga hea. Lastevanemad kiitsid kooli, et üleminek oli sujuv, et varem (täpsemalt endises 3ndas 

klassis oli pakutud matemaatika eesti keeles) oli pakutud rohkem eesti keelseid aine. Nii oli järgmises 

klassis juba kergem. Üks vanem pidevalt palus dubleerida kõike raamatuid ja tunde vene keelde. 

Üldine hinnang, kokkuvõte ja aruteeluteemad on toodud allpool: 

Keel ja õppekorraldus 

1) Ained õpetatakse eesti keeles põhimõttel „üks õpetaja – üks keel“. 

2) Inglise keele õpetamine toimub peamiselt visuaalsete abivahendite abil, keskendudes aktiivsele 

keelekasutusele. 

3) Lapsevanemate soov abimaterjalide kohta - kool ei dubleeri materjale emakeeles, et vältida eesti 

keele omandamise aeglustumist. 

Õpilaste areng ja praktilised küsimused 

1) Mõned lapsed segavad ladina ja kirillitsa tähti, kuid õpetajad jälgivad seda ja kohandavad 

metoodikat vastavalt. 

2) Lapsevanemad on väljendanud muret, et käekirja loetavus ja vihikute hoolikas pidamine ei ole 

praegu piisavalt tähelepanu all. Kool rõhutas isikliku distsipliini ja vastutuse olulisust. 

Hindamiskriteeriumid ja tagasiside 

Muusikaõpetuse hindamiskriteeriumid selgitatakse vanematele täpsemalt ja jagatakse Stuudiumi 

kaudu. 

Tänusõnad ja positiivne tagasiside 

Lapsevanemad avaldasid tänu koolile laste sujuva ettevalmistamise eest üleminekuks eesti 

õppekeelele juba 3. klassis. Selle tulemusena on 4. klassi õpilastel vähem raskusi ja üleminek on 

olnud loomulik. 

Kogupäevakool Pauliine juhtimisel pälvis kiitust kui oluline tugi nii lastele kui ka lapsevanematele. 

Lapsevanemate üldine hoiak: 

Koostöö lapsevanematega on olnud positiivne ja konstruktiivne. Kool ja lapsevanemad jätkavad 

ühiste jõupingutuste tegemist laste arengu toetamiseks. 
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 3. Kohtla-Järve linna koolivõrgu korrastamine alates 1. septembrist 2025: 

üleminekuplaani täpsustamine ja tagasiside andmine ning  koostöö algatamine uue kooli 

juhtkonna ja hoolekoguga 

Koosolekul võttis sõna hoolekogu esimees Anna Pivneva. Ta rääkis, et kuna on võetud seadus 

01.09.2025 kaks koolis Slaavi Põhikool ja Kesklinna Põhikool ühendatakse. Aga rohkem mingit info 

ei ole koolidele edastatud. Me ei tea kes saab direktoriks, kas tuleb konkurss või mitte, kuhu lähevad 

esimesed klassid, kuidas toimub õpilaste jaotus kahes majas jne, 

Aleksandr Apolinsky (hariduse peaspetsialist) võttis sõna ning rääkis milline on olukord Slaavi 

Põhikooli ja Kesklinna Põhikooli ühendamisega. Tõesti kaks kooli ühendatakse 01.09.2025. Hetkel 

lahendatakse probleem koolidega Ahtme linnaosas, sest selle uue kooli jaoks on eraldatud HTM-st 

raha. Hetkel peaks otsustama kes saab seal direktoriks, siis liigutakse Järve linnaossa. 

Svetlana Vladimirova (direktor) võttis sõna ja kommenteeris, et hetkel me ei tea mida teha. Me ei saa 

võtta avaldusi vanematelt, kelle lapsed peavad esimesse klassi minema (sest ei tea, kes on uue 

ühendatud kooli direktor ning kes tohib võtta avaldusi), me ei saa hoolekogu poole saata 

Linnavalitsusele taotluse lubada 3. ja 6.-9 klassides jätkata õppimist vene keeles. Samuti on oht 

õpetajate suhtes. Õpetajad ei saa vormistada puhkuse, sest ei tea mida neid ootab 1.septembril (mis 

koormus nendel tuleb, kus majas nad hakkavad töötada jne). On võimalik, et kool kaotab häid ja 

tugevaid õpetajaid. 

Aleksandr Apolinsky (hariduse peaspetsialist) lisas oma kommentaarid. Tema soovitaks ikkagi 

taotleda Linnavalitsuses loa jätkata 3. ja 6.-9. klassides õppimist vene keeles. Aga, mis puudutab 

ülejäänud Svatlana Vladimirova sõnu, võib öelda nii palju, et hetkel toimuvad direktori valimised 

Ahtme linnaosas. Kui see selgub, siis tegeletakse Järve linnaosa ühendatud kooliga. Uus direktor peab 

selguma veebruari alguses. 

 3. Muud küsimused 

 3.1. Järgmine koosolek 

Järgmine koosolek toimub 19.02.2025 

 

/allakirjutatud digitaalselt/     /allakirjutatud digitaalselt/ 

Anna Pivneva       Veroonika Shirokova  

Hoolekogu esimees      Protokollija 


